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Förslag till beslut  
 
att delvis godkänna kontorets förslag 
 
att reglera dubbdäcksanvändningen på Hornsgatan från den 1 januari 2010. 
 
att därutöver anföra följande  
 
Nämnden instämmer i kontorets bedömning att luftkvalitén i Stockholms innerstad inte håller 
måttet och att staden måste reglera dubbdäcksanvändningen så att vi klarar EU:s gränsvärden. 
Regeringen har gett Sveriges kommuner verktyget att reglera per gata, vilket Staden i och 
med detta förslag ska förhålla sig till.  
 
Nämnden anser att staden ska börja med att reglera dubbdäcksanvändningen på Hornsgatan, 
sträckan mellan Långholmsgatan och nerfarten till Söderledstunneln, från den 1 januari 2010, 
förutsatt att Regeringen till dess fattat beslut om nödvändiga förändringarna i 
trafikförordningen. Kontorets förslag, som i stort avser hela Södermalm, är nödvändigt om det 
visar sig att regleringen på Hornsgatan inte räcker för att klara gränsvärdena. För att hålla koll 
på luftkvaliteten bör därför också en mätstation upprättas på Götgatan. Om regleringen på 
Hornsgatan inte leder till att staden klarar luftkvalitetsnormerna, så måste nämnden ta 
ställning till fortsatt reglering av dubbdäcksanvändningen på fler gator i Stockholm. 
 


